東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 066/24-25 禁毒領袖學院面試

敬啟者:

為促進學生對毒品的認識,確立健康生活模式,並拓寬視野,發展領袖才能,本校德育及公民教育委員會特意推薦學生出席由香港警務處毒品調查科主辦的禁毒領袖學院面試活動。有關詳情臚列如下:

日			期	:	十二月二日 (星期一)
時			間	:	下午 2:15-下午 5:00
活	動	內	容	:	禁毒領袖學院面試
活	動	地	點	:	警察體育遊樂會 (九龍西洋菜街北 430 號)
集	合	地	點	:	本校
解	散	地	點	:	太子地鐵站
費			用	:	全免

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動,並於十二月二日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與蔡永光老師聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 066/24-25 禁毒領袖學院面試

敬覆者:本人為	之家長,已知悉上述通告之內容
---------	----------------

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:
家長姓名:
學生聯絡電話:
家長聯絡電話:

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 066/24-25 Interview of the Leadership Institute on Narcotics

29th November 2024

Dear Parents

In order to promote students' understanding of drugs, establish a healthy lifestyle, broaden their horizons, and develop their leadership skills, the Moral and Civic Education Committee of our school specially arranges the students to take part in the interview of the Leadership Institute on Narcotics. For more details, please refer to the Chinese Version.

Please return the signed e-reply slip by 2nd December 2024 (Monday). Please feel free to contact Mr Tsoi Wing Kwong on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.